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Z á p i s 
 

z 16. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 (dále jen „výbor“), 

konaného dne 17.1.2019 od 9:00  
v budově Regiocentra Nový pivovar, Pivovarské nám. 1245, Hradec Králové, 

zasedací místnost č. P1.906 – Albrechta z Valdštejna 

 
Přítomni:    dle prezenční listiny 
 
Hosté:        dle prezenční listiny 
 

Návrh programu: 

 
1.  

 
  Zahájení, přivítání přítomných 

  
2.  Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 
  
3.  ZOO Dvůr Králové a.s. investice roku 2019 

(pozváni: Bc. Karel Klíma -  člen Rady Královéhradeckého kraje 
                 MVDr. Přemysl Rabas – statutární ředitel společnosti 
                 Ing. Jaroslav Hyjánek – zástupce ředitele) 
 

  
4.  
 
 

Příslib financování – Oblastní nemocnice Náchod I. etapa 
(pozván: Ing. Aleš Cabicar - náměstek hejtmana Královéhradeckého kraje) 

                  
5.  Hospodaření Údržby silnic Královéhradeckého kraje a. s., za rok 2017/2018  

(pozváni: Mgr. Martin Červíček - náměstek hejtmana Královéhradeckého kraje  
                Ing. Jiří Brandejs - ředitel společnosti 
                Ing. Petr Jirman - ekonomický náměstek společnosti 
                Mgr. Ondřej Sykáček - vedoucí majetkového oddělení) 
 

   
6.  Transfery – nájemné,   

(pozván: Mgr. Ondřej Sykáček - vedoucí majetkového oddělení)  
 

   
7. Správa nemovitostí Královéhradeckého kraje – sjednocení majetku 

(pozváni: Mgr. Václav Řehoř -  člen Rady Královéhradeckého kraje 
               Ing. Rostislav Jireš - ředitel společnosti 
               Mgr. Ondřej Sykáček - vedoucí majetkového oddělení) 
 

  
8 Různé – aktuální daňové příjmy a půjčky Královéhradeckého kraje 

(Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru) 
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9 Závěr 

 
 
 
k bodu 1 
Zahájení, přivítání přítomných  
Jednání zahájil a řídil předseda výboru Ing. Milan Sommer, který přítomné přivítal a poté  
se vyjádřil k materiálům, které byly zaslány členům výboru. 
 

x x x 
 
k bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 
 
I. Za ověřovatele zápisu byl navržen Ing. Petr Kebus. 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
  
Pro:            8 
Proti:       0 
Zdržel se:  0 
 
II. Schválení návrhu programu jednání výboru. 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
 

 

 
 
USNESENÍ 16/87/2019/VF 
Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I.  v o l í  

 
  Ing Petra Kebuse ověřovatelem zápisu z 16. jednání Výboru finančního Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje, konaného dne 17. 1. 2019 
  
II.  s c h v a l u j e  

 
  program 16. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje

konaného dne 17. 1. 2019 
 

x x x 
 
k bodu 3 
ZOO Dvůr Králové a.s. investice roku 2019 
  
Statutární ředitel MVDr. Přemysl Rabas seznámil přítomné členy výboru s plánovanými 
investicemi v roce 2019.  
 

Pro:            8 
Proti:       0  
Zdržel se:  0    
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Diskutující: Ing. Milan Sommer, Bc. Karel Klíma, Ing. Ivana Skřítecká, Ing. Vladimír Soběslav, 
Ing. Jan Skořepa. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
 
Pro:            10 
Proti:        0   
Zdržel se:   0 
 
USNESENÍ 16/88/2019/VF 
Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I.  d o p o r u č u j e 

 
  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje  

schválit pro ZOO Dvůr Králové a.s. požadovaný objem finančních prostředků do 
1. rozpočtové změny částkou 11.304.494 Kč z prostředků vyčleněných na kofinancování 
evropských projektů  
  

II.  d o p o r u č u j e 
 

  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje  
schválit pro ZOO Dvůr Králové a.s. investiční dotaci ve výši 18.779.565 Kč na nutné 
investice pro rok 2019 z toho částku 1.000.000 Kč na přípravu projektové dokumentace na 
další období 
 

 
x x x 

 
k bodu 4 
Příslib financování – Oblastní nemocnice Náchod a.s. I. etapa 
 
Náměstek hejtmana kraje Ing. Aleš Cabicar informoval členy výboru o nutnost investic na 
pořízení vybavení pro Oblastní nemocnici Náchod a.s. 
Vedoucí ekonomického odboru Ing. Vladimír Soběslav informoval o způsobu financování této 
akce. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
 
Pro:            10 
Proti:         0  

Zdržel se:    0 
 
USNESENÍ 16/89/2019/VF 
Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
  I. d o p o r u č u j e   

 
  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje  

schválit příslib financování do výše 300 mil. Kč vč. DPH na realizaci záměru pořízení 
materiálového vybavení v souvislosti s veřejnou zakázkou s názvem „Oblastní 
nemocnice Náchod – I. etapa modernizace a dostavby“  
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                  x x x 
 
k bodu 5 
Hospodaření Údržby silnic Královéhradeckého kraje a. s. za hospodářské období 2017/2018  
 
K předloženému materiálu byl na jednání výboru pozván ředitel Ing. Jiří Brandejs a ekonomický 
náměstek Ing. Petr Jirman výše jmenované společnosti. Seznámili přítomné členy výboru 
s výsledky hospodaření této společnosti za uplynulý rok. 
Náměstek hejtmana Mgr. Martin Červíček a vedoucí majetkového oddělení KÚ Mgr. Ondřej 
Sykáček nastínili problém ceny nájmů nemovitého majetku jednotlivých středisek společnosti 
Údržba silnic Královéhradeckého kraje a.s. a mezi Královéhradeckým krajem. Dále byla na 
jednání výboru řešena otázka nedostatečného financování údržby silnic a otázka zapojení  
do cash poolingu. 
Poté pozvaní odpovídali na dotazy členů výboru. 
 
Diskutující: Ing. Milan Sommer, Ing. Zdeněk Švorc, Ing. Ivana Skřítecká, Ing. Jan Skořepa,  
p. Jan Bém. 
 
1. Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
 
Pro:    10   
Proti:      0  
Zdržel se: 0   
 
 
USNESENÍ 16/90/2019/VF 
Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  
 
I. b e r e   n a   v ě d o m í   

 
 výsledek hospodaření Údržby silnic Královéhradeckého kraje a.s. za hospodářské období  

1. 10. 2017 – 30. 9. 2018 
 
II. d o p o r u č u j e   
 valné hromadě Údržby silnic Královéhradeckého kraje a.s. ocenit nájmy jednotlivých 

středisek dle cen obvyklých 
 

x x x 
 
k bodu 6 
Transfery – nájemné   
 
K tomuto bodu jednání byl přizván Mgr. Ondřej Sykáček, vedoucí majetkového oddělení, který 
členy výboru informoval o nájemní smlouvě mezi Královéhradeckým krajem a Údržbou silnic 
Královéhradeckého kraje a.s., která je z roku 2007 a o dalších nájemních smlouvách především 
krajských nemocnic. 
 
Diskutující: Ing. Jan Skořepa, Ing. Zdeněk Švorc.  
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
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Pro:          10 
Proti:       0 
Zdržel se:  0 
 
USNESENÍ 16/91/2019/VF 
Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
  I. b e r e   n a   v ě d o m í 

 
  informaci o cenách nájmů za nemovitý majetek nemocnic Královéhradeckého kraje 
 

x x x 
 
k bodu 7 
Správa nemovitostí Královéhradeckého kraje a.s. – sjednocení správy nemovitého majetku 
Královéhradeckého kraje 
 
Člen rady kraje Mgr. Václav Řehoř a Ing. Rostislav Jireš, ředitel společnosti Správa nemovitostí 
Královéhradeckého kraje a.s., informovali o nemovitém majetku Královéhradeckého kraje  
a o možnosti sjednocení správy a údržby tohoto majetku. 

 
Diskutující: Ing. Milan Sommer, Ing. Ivana Skřítecká. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
 
Pro:           8 
Proti:       0 
Zdržel se:  0 
 
 
 USNESENÍ 16/92/2019/VF 
Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
  I. d o p o r u č u j e  

 
  valné hromadě Správě nemovitostí Královéhradeckého kraje a.s. 

přijmout do správy spol. Správa nemovitostí Královéhradeckého kraje a.s. další 
nemovitosti, které nyní spravuje přímo Královéhradecký kraj 

 
x x x 

 
k bodu 8 
Různé – aktuální daňové příjmy a půjčky Královéhradeckého kraje 
 
Vedoucí ekonomického odboru Ing. Vladimír Soběslav informoval přítomné o aktuálních 
daňových příjmech a půjčkách Královéhradeckého kraje. 
 
Diskutující: Ing. Petr Skořepa, Ing. Josef Táborský. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
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Pro:          10 
Proti:       0 
Zdržel se:  0 
 
 
 USNESENÍ 16/93/2019/VF 
Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
  I. b e r e   n a   v ě d o m í 

 
  informaci o aktuálních daňových příjmech a půjčkách Královéhradeckého kraje 
 

x x x 
 
k bodu 9 
Závěr 
 
Vzhledem k tomu, že bylo vyčerpáno projednání všech bodů programu, předseda výboru 
poděkoval přítomným členům výboru za jejich účast a ve 12:00 jednání ukončil. 

 

 
 
Zapsala:  
Danuše Jirků, zapisovatelka 
 
 
V Hradci Králové 28. ledna 2019 

 
……………………………………….. 
                 předseda výboru  

 
…………………………………………. 

ověřovatel zápisu 
 


